
Protokół nr XLIII/17
 sesji Rady Miejskiej

odbytej w dniu 1 sierpnia 2017 r.

       Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Artur Pokora o godz. 11.30  w sali konferencyjnej Ratusza,
na Placu Wolności 1 w Bystrzycy Kłodzkiej otworzył obrady XLIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej VII
kadencji.  Powitał serdecznie wszystkich radnych, Burmistrza, zaproszonych gości.  

Zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych, co wobec ustawowego
składu  rady wynoszącego  15  osób,  stanowi  kworum  pozwalające  na  podejmowanie  prawomocnych
uchwał. 

Lista obecności -   stanowią załącznik Nr 1

Burmistrz zgłosiła do porządku obrad dodatkowy projekt uchwały w sprawie  wspólnej obsługi 
finansowo-księgowej dla placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Bystrzyca Kłodzka. 
Poinformowała, że Nadzór Wojewody zgłosił uwagę, aby poprawić końcowy zapis w uchwale polegający
na wykreśleniu, iż uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego.
Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie. Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu 
jawnym, 15 głosami za, jednogłośnie – przyjęła wniosek.

Porządek obrad przedstawiał się następująco:
     1. Otwarcie obrad.
     2. Podjęcie uchwał w sprawach:

   1/ przystąpienia do realizacji projektu pn. „Singletrack Glacensis”,
   2/ zmiany uchwały  w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla   
       nauczycieli zatrudnionych na określonych stanowiskach;
   3/ wspólnej obsługi finansowo-księgowej dla placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę  
       Bystrzyca Kłodzka. 

     3.  Zamknięcie obrad.   
         

Przewodniczący  Rady  zaproponował,  aby  funkcję  sekretarza  pełnił  Wiceprzewodniczący  Rady  –
Leszek Stróż.
W związku z tym, że nie było uwag, Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję.
Za  wyborem  sekretarza  sesji  w  osobie  radnego  Leszka  Stróża  w  głosowaniu  wzięło  udział
15 radnych, za oddano 15 głosów, jednogłośnie.   
Przewodniczący  przypomniał  również,  że  wnioski  sekretarzowi  sesji  zgłaszane  powinny
być na piśmie. 

Ad. 2. Podjęcie uchwał w sprawach.
     1/ Przewodniczący Rady – przystąpił do realizacji punktu „Podjęcie uchwał” i przedstawił   projekt 

uchwały w sprawie  przystąpienia do realizacji projektu pn. „Singletrack Glacensis”. Dodał, że projekt był 
szczegółowo omówiony na posiedzeniu merytorycznej komisji.
Janusz  Gałan –  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  poinformował,  że  Komisja
na posiedzeniu w dniu 1 sierpnia 2017 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej  w
sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Singletrack Glacensis”. (14 za jednogłośnie)  

W związku z tym, że nie było pytań, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.   
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za - jednogłośnie, podjęła:  

Uchwałę Nr XLIII/350/17
w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „Singletrack Glacensis”
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     2/ Przewodniczący Rady – przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  w sprawie 
określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli zatrudnionych na 
określonych stanowiskach. Dodał, że projekt był szczegółowo omówiony na posiedzeniu merytorycznej 
komisji.
Agnieszka Jędrak – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – poinformowała, że Komisja
na posiedzeniu w dniu 1 sierpnia 2017 r. zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały Rady Miejskiej  w
sprawie zmiany uchwały  w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla
nauczycieli zatrudnionych na określonych stanowiskach z autoprawkami. (13 za jednogłośnie)  

W związku z tym, że nie było pytań, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.   
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za - jednogłośnie, podjęła:  

Uchwałę Nr XLIII/351/17
w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli

zatrudnionych na określonych stanowiskach

 
3/ Przewodniczący Rady – przedstawił kolejny projekt uchwały w sprawie wspólnej obsługi finansowo 
księgowej dla placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę Bystrzyca Kłodzka. Dodał, że projekt 
był szczegółowo omówiony na posiedzeniu merytorycznej komisji.
Agnieszka Jędrak – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu – poinformowała, że Komisja
na  posiedzeniu  w dniu  1  sierpnia  2017  r.  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  Rady  Miejskiej
w sprawie wspólnej obsługi finansowo księgowej dla placówek oświatowych prowadzonych przez Gminę
Bystrzyca Kłodzka. (13 za jednogłośnie)  

W związku z tym, że nie było pytań, Przewodniczący przystąpił do przeprowadzenia głosowania.   
Rada w obecności 15 radnych, w głosowaniu jawnym, 15 głosami za - jednogłośnie, podjęła:  

Uchwałę Nr XLIII/352/17
w sprawie wspólnej obsługi finansowo księgowej dla placówek oświatowych prowadzonych

przez Gminę Bystrzyca Kłodzka

Ad. 3.  Zamknięcie obrad.   
Wobec wyczerpania  porządku obrad –  Przewodniczący podziękował  sekretarzowi  sesji  za pełnienie
obowiązku oraz radnym za czynny udział i zamknął obrady XLIII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej VII
kadencji w Bystrzycy Kłodzkiej o godz. 11:50.
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